
Zápis č. 7/2017 

ze zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE KOMOROVICE 

 konaného dne 12.7.2017 od 20.hodin 

 v zasedací místnosti OÚ Komorovice 
 

Přítomni:       Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. 

Jan Koudelka, Pavel Alenka  

Omluveni:     Ing. František Vašák 

   

Zapisovatel: Vlasta Kupilíková 

 

1. Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Bc. Přemysl Jež ve 20,00 hodin 

uvítáním přítomných zastupitelů a konstatoval, že informace o konání a programu 

zasedání byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu a na internetových stránkách 

obce, a to nejméně sedm dnů před dnem konání zasedání zastupitelstva. Starosta dále 

uvedl, že zastupitelstvo se sešlo v  počtu 6 členů a je tedy usnášeníschopné. Nepřítomný 

zastupitel se ze zasedání omluvil. Zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen, není 

k němu námitek a je uložen k nahlédnutí na obecním úřadě. Upravený (anonymizovaný) 

zápis byl zveřejněn na úřední desce obce a rovněž na elektronické úřední desce s možností 

dálkového přístupu.  

 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

Starosta obce navrhl určit ověřovateli zápisu Radku Krejčí a Vlastimila Krejčího, 

zapisovatelem Vlastu Kupilíkovou.  

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 

Proti: 0                          

Zdržel se:0 

           Usnesení č. 7/1/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Radku Krejčí a Vlastimila Krejčího, 

zapisovatelem Vlastu Kupilíkovou. 

 



3. Schválení programu jednání 

Starosta navrhl doplnit program o bod č. 9 – seznámení s rozpočtovým opatřením 

č. 3 a bod č. 10 – projednání návrhu nové obecně závazné vyhlášky obce o nočním 

klidu. 

 

1.  Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu jednání. 

4. Kontrola plnění předchozích usnesení zastupitelstva obce. 

5. Projednání změny u sběru tříděného komunálního odpadu – drobného kovu. 

6. Projednání možnosti poskytnutí placené brigády – nátěry sloupků oplocení na 

hřišti. 

7. Projednání zadání na vypracování projektové dokumentace na přeložku 

veřejného osvětlení a obecního rozhlasu v souvislosti s přeložkou sítě NN 

v části obce. 

8. Projednání pořízení chladícího zařízení. 

9. Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 3. 

10. Projednání návrhu nové obecně závazné vyhlášky obce o nočním klidu 

  Různé, diskuze 

 

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 

Proti: 0                          

Zdržel se:0 

 

            Usnesení č. 7/2/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva obce. 

 

 

   4. Kontrola plnění předchozích usnesení zastupitelstva  



Starosta obce seznámil zastupitele obce s plněním přijatých usnesení z posledního 

zasedání.  

5. Projednání změny u sběru tříděného komunálního odpadu – drobného 

kovu 

  

Starosta obce seznámil zastupitele se svým rozhodnutím o zrušení sběrného místa na 

drobný kov z důvodu neustálého nepořádku u kontejneru.  Drobný kov bude vybírán, 

tak jak je uvedeno v obecní vyhlášce při hromadném sběru kovu SDH Komorovice 

jedenkrát ročně. 

 

6. Projednání možnosti poskytnutí placené brigády – nátěry sloupků 

oplocení na hřišti 

 
Starosta seznámil zastupitele s potřebou natřít sloupky na hřišti. Navrhl vyhlásit 

brigádu za mzdu 70,- Kč/hod. Na brigádu se mohou přihlásit zájemci, kterým je min. 

15 let.         

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 

Proti: 0                          

Zdržel se:0 

Usnesení č. 7/3/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášení brigády na nátěr sloupků oplocení na hřišti za 

mzdu 70,- Kč/hod. 

 

7. Projednání zadání na vypracování projektové dokumentace na přeložku 

veřejného osvětlení a obecního rozhlasu v souvislosti s přeložkou sítě NN 

v části obce 

Starosta seznámil zastupitele s plánovaným postupem při realizaci přeložky sítě NN a 

opravě kanalizace od budovy KD k Váňům, která je dle zmonitorování odbornou 

firmou v havarijním stavu. Dále je potřeba vzhledem k  odstranění sloupů NN nechat 

vybudovat nové veřejné osvětlení a veřejný rozhlas. Na uvedené je třeba vypracovat 

projektovou dokumentaci, tak aby se i na tuto část stavby dostalo stavební povolení.  

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 



Proti: 0                          

Zdržel se:0 

Usnesení č. 7/4/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje vypracování projektové dokumentace na nové veřejné 

osvětlení a obecní rozhlas v trase přeložky NN od projektanta Milan Kostka, 

Družstevní 1242, Humpolec, IČO:10296484. 

8. Projednání pořízení chladícího zařízení 

   
     Zastupitelstvo obce projednalo nákup nového chladícího zařízení do výčepu.  

 

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 

Proti: 0                          

Zdržel se:0 

Usnesení č. 7/5/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup nového chladícího zařízení do výčepu od spol.  

SINOP ČB a.s.. 

 

  9. Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 3 

Starosta seznámil zastupitelstvo obce s rozpočtovým opatřením č. 3. 

 

10. Projednání návrhu nové obecně závazné vyhlášky obce o nočním klidu 

Zastupitel P. Alenka seznámil zastupitele s možností uspořádat letní zábavu na hřišti 

dne 18. 8. 2017. Starosta uvedl, že je třeba schválit obecní vyhlášku o nočním klidu, tak 

aby vše bylo dle zákona a nemusel se případně řešit problém se stížností na rušení 

nočního klidu. Následně předložil návrh obecně závazné vyhlášky obce o nočním 

klidu. 

Hlasování: 

Pro: Bc. Přemysl Jež, Věra Brambůrková, Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Ing. Jan 

Koudelka, Pavel Alenka 

Proti: 0                          

Zdržel se:0 

 

 



Usnesení č. 7/6/2017  

Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce o nočním klidu a dále 

schvaluje uspořádání letní zábavy na hřišti dne 18. 8. 2017. Výtěžek z dobrovolného 

vstupného bude tak jako v minulosti předán rodičům nemocných dětí Hypšovým 

z Rynárce. 

 

       Různé, diskuze  

 

         Příští zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 9. 8. 2017 od 20.00 hod.  

        v zasedací místnosti  OÚ Komorovice.                                     

 

 

 

 

              starosta obce:                                                                                      ověřovatelé zápisu: 

 

              Bc. Přemysl Jež                                                                                  Vlastimil Krejčí 

                                                                                                                           Radka Krejčí 


